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Afscheid collega’s 

Onlangs hebben twee collega’s, juf Maaike en juf Nathalie, verteld dat zij afscheid  gaan nemen van De Werf. Beide 

collega’s omschrijven hun besluit zelf met de volgende woorden: 

Beste ouders van groep 6, 

Afgelopen donderdag ben ik aangenomen op Visio Onderwijs in Amsterdam. Ik start daar in juni. Mijn laatste werkdag na 14 

jaar op De Werf zal 31 mei zijn. Een kans die ik niet aan mij voorbij kon laten gaan. Mijn hart ligt namelijk al langere tijd bij het 

speciaal onderwijs. 

De reden om daar al in juni te starten en het schooljaar niet af te maken op De Werf heeft er mee te maken dat ik voor de    

zomervakantie wordt ingewerkt en bijgeschoold wordt om na de zomer een goede start te kunnen maken. Het is immers een 

andere tak van sport. 

Ik heb ontzettend veel zin in deze nieuwe uitdaging. 

Uiteraard ga ik de kinderen missen! 

Inmiddels wordt er gewerkt aan een oplossing voor de laatste weken in de groep. Daar zal Ewout u uiteraard over informeren.  

Met vriendelijke groet, 

Maaike Daalman  

Beste ouders/verzorgers van de leerlingen van groep 5, 

Na 23 jaar komt er een eind aan mijn tijd op de Werf. Ik heb een nieuwe baan gevonden binnen het speciaal onderwijs. Een 

school voor visueel beperkte en blinde kinderen waar ik les ga geven. Een kans die niet dagelijks voorbij komt en die ik niet aan 

mij voorbij kon laten gaan. Een uitdaging waar ik heel veel zin in heb en waar ik weer veel nieuwe dingen hoop te leren. 

De keuze om het jaar niet af te maken is bewuste keus waar ik goed over na heb gedacht. Het gaat mij aan het hart dat ik het 

schooljaar met deze fantastische groep niet afmaak. 

Ik heb ontslag genomen per 1 mei. Dat betekent dus dat ik na de meivakantie niet meer terug kom. 

Er wordt druk gewerkt aan een oplossing. Ewout zal jullie daarover op de hoogte houden. 

Hartelijke groet, 

Nathalie  

Beide berichten zijn vorige week doorgegeven aan de ouders van de beide groepen. Ik kan me voorstellen dat u 

schrikt van deze berichten. Dat was het voor het team van De Werf ook. Maar ik heb ook gemerkt dat het team   

begrip heeft voor de stap van Maaike en Nathalie en hen beide een overstap gunt, omdat zij al respectievelijk 14 en  

23 jaar verbonden zijn geweest aan de school.  

We zullen voor beide collega’s een afscheid regelen, dat past bij de inzet en verdienste voor de school al deze jaren. 

We zullen Maaike en Nathalie gaan missen als vertrouwde en waardevolle collega’s.  

Over de vervanging hebben we de ouders van beide groepen geïnformeerd en zijn er momenten van overleg       

gepland. 

 

Wat een geweldige opbrengst 

Ouders bedankt! 



Nieuws vanuit de MR 

Zoals u in de vorige nieuwsbrief heeft kunnen lezen is dit het moment dat de kandidaten voor de oudergeleding van 

de MR zich voorstellen. Er zijn drie kandidaten om uit te kiezen! 

Hieronder treft u nogmaals het tijdpad aan: 

Tijdpad verkiezingen oudergeleding MR De Werf 2023 
 

Eind maart 2023 kandidaten voor de oudergeleding van de MR stellen zich voor in de nieuwsbrief van De Werf met 
een stukje tekst en een foto. 

3 t/m 10 april 2023: digitale verkiezingen via een link in SocialSchools 

18 april 2023: uitslag verkiezingen wordt besproken tijdens de MR vergadering 

16 mei 2023: installatie nieuw MR lid en herverdeling van de taken 

Volgende week (de week van 3 april) krijgt u via SocialSchools een link naar een verkiezingspagina, deze link is    

geldig tot en met maandag 10 april (tweede Paasdag). De verkiezingen zijn uiteraard anoniem. Per gezin kan er één 

stem uitgebracht worden.  Leest u  de onderstaande stukjes door, waarin de kandidaten zich aan u voorstellen en 

aangeven, wat zij in de Raad willen gaan betekenen.  

Mocht u nog vragen/opmerkingen hebben over de gang van zaken op IKC De Werf, dan horen we dat graag. Spreek 
ons dan aan of mail naar MR@IKCDEWERF.nl  

Ramon Busch (voorzitter)/ Gerrit Admiraal (secretaris) en Carlos Lowijs namens de oudergeleding. 

 

 
De kandidaten stellen zich aan u voor: 
 

Beste mede ouders, 

Zo meld ik mij aan voor de MR, zo sta ik in de nieuwsbrief.  

Mijn naam is Minke Veldkamp, 34 jaar oud en samen met Daan heb ik 2 zoons, Ties 
en Toby. Al tijdens zwangerschap stond vast: op tijd aanmelden bij de Werf! Door 
de fijne herinneringen die Daan hier als kind zelf heeft opgedaan was dat een wens. 
Sinds januari is Ties hier dan ook met veel plezier gestart in groep 1D.  

In mijn werk ondersteun ik gezinnen die veel tegenslagen hebben gehad en soms 
vastlopen in de hulpverlening. Vanuit die ervaring kijk ik ook mee hoe beleid kan 
worden vormgegeven zodat het de praktijk het beste dient, want daar moet het 
volgens mij altijd om draaien.  

Ik vind het interessant hoe ideeën, regels en beleid nu bijdragen aan een fijne,     
plezierige en leerzame schooltijd voor onze kinderen, de leraren en voor ons als 
ouders. Vanuit deze interesse, mijn ervaring en graag iets bij willen dragen aan de 
school stel ik mij kandidaat voor de MR. 

Jullie zullen mij niet met spandoeken zien staan voor verdere campagnevoering, maar voel je vrij om me aan te 
spreken of vragen te stellen! 

Hartelijke groet en tot ziens op het schoolplein! 

 

 

 

Yvonne Krikke/ Jill de Graaf – de Boer/ Martin Stritzko namens de personeelsgeleding. 

mailto:MR@IKCDEWERF.nl


Hoi!  

Ik ben Jacqueline Terol, 37 en getrouwd met Dave. 

Samen hebben wij twee kinderen, Tjeu van 8 en Chiem van 7 jaar, die in groep 4 en 3 zitten. 
Wij wonen met veel plezier in Westzaan. Daarnaast zijn wij eigenaar van een horecagele-
genheid in het centrum van Amsterdam. Ook werk ik als directeur binnen een bedrijf dat 
vakspecialisten inzet om het lerarentekort te helpen verminderen. 

De keuze om naast het runnen van een eigen bedrijf, daar te gaan werken, komt voort uit 
mijn liefde voor het onderwijs. Tot een aantal jaar geleden heb ik namelijk zo’n 15 jaar met 
veel plezier zelf voor de klas gestaan als leerkracht in het basisonderwijs. In die tijd heb ik 
ongeveer 5 jaar in de MR gezeten, als lid van de personeelsgeleding. Ik heb in die periode 
zowel de basis- als de vervolgcursus voor MR met succes afgerond. Ik ben dus bekend met 
hoe een MR werkt en waar deze waardevol voor de school en kinderen kan zijn.  

Omdat ik weet hoe belangrijk een goed draaiende MR voor een school is, heb ik sinds Tjeu 
op De Werf zit (2018) de meeste MR vergaderingen met veel interesse bijgewoond en mij zeer betrokken        
gevoeld bij wat er in en om de school speelt. Ik ben daardoor goed op de hoogte van alles wat er gaande is.  

Ik wil mij graag inzetten om de mooie, unieke en fijne school die De Werf is te behouden. Daarom denk ik dat ik 
een waardevolle aanvulling zou kunnen zijn binnen de MR en hoop dat ik als MR-lid de komende jaren een mooie 
bijdrage mag gaan leveren. 

Mocht je nog vragen hebben, hoor ik het graag. 

Groeten, 

Jacqueline  
 
 
Hoi allemaal, 

Mijn naam is Marloes Geers, getrouwd met Jesse Dijksman en ik ben  moeder 
van Kalle (groep 6), Malin (groep 3) en Bor (groep 1/2). Sinds 2016 wonen wij 
met veel plezier in de Zaanstreek. We begonnen in Zaandijk en zijn vorige    
zomer verhuisd naar Jisp. Toch blijven we iedere dag vrolijk naar De Werf     
rijden omdat onze kinderen het zo fijn hebben op deze school. 

Zo verknocht als onze kinderen aan De Werf zijn, zo zijn Jesse en ik dat ook. 
Wij hebben destijds heel bewust voor De Werf gekozen vanwege de visie van 
vrije persoonlijkheidsvorming. Een bijzondere school met een eigen   insteek, 
waarin het kind en zijn/haar talenten centraal moet staan en de leerling niet in 
een prestatie keurslijf wordt geduwd dat niet past. Met extra aandacht voor o.a. kunstzinnige vorming, ateliers 
door de ouders en sport.  

Ik vind het behouden van deze eigenheid heel belangrijk en heb dan ook vaak en graag bij de MR-vergaderingen 
aangeschoven om de zaken die speelden aan te horen en - als het gevraagd werd of als ik dacht dat het nuttig 
was - mijn mening te geven. Als ik lid ben van de MR kan ik nog beter een steentje bijdragen aan het welzijn van 
De Werf. Als lid van de oudergeleding kan ik een brug vormen van de ouders naar de schoolleiding door hun   
input door te geven. Ook is het goed met elkaar en de schoolleiding te sparren over wat er goed gaat en wat er 
beter of anders kan.  

In mijn dagelijks leven werk ik bij de Universiteit van Amsterdam, als ambtelijk secretaris van de ondernemings-
raad Geesteswetenschappen. Daar heb ik de klappen van de zweep op het gebied van medezeggenschap leren 
kennen en vind het nog elke dag leuk om te kijken hoe je gezamenlijk de belangen van de medewerkers binnen 
een organisatie kunt behartigen. Zoals ik las op de website van de PO-raad (primair onderwijsraad): "Kortom, 
goed bestuur kan niet zonder goede medezeggenschap". En daarvoor wil ik mij, hopelijk met jullie steun, graag 
inzetten!  

 
 
 



Lentekriebels 

Vorige week was de Week van de Lentekriebels gepland, een week , 

waarin alle scholen van Nederland aandacht kunnen  besteden aan het 

thema seksualiteit.  Ik zeg  expres: “...kunnen besteden”. Het is namelijk 

geen verplichting voor een school, om deel te nemen aan het aanbod 

vanuit de Rutgerstichting, die de lesmaterialen voor de scholen           

verzorgt. Het is wel verplicht dat scholen aandacht besteden aan het 

thema, wat in diverse lesmethodes en materialen  beschikbaar is voor 

de school, ook voor De Werf.  

 

Dit jaar heeft de school besloten niet deel te nemen aan de Week van de Lentekriebels, omdat we net de week    

ervoor druk waren met de grote Actiedag en de weken ervoor met de kinderen naar deze Actiedag toe hebben   

gewerkt. Er was dus onvoldoende tijd en gelegenheid om een goede voorbereiding te doen voor de Lentekriebels.  

Er kwamen veel reacties op ons bericht op SocialSchools, waarbij de gevoelens bij het Lentekriebels-aanbod van dit 

jaar geuit werden.  We hebben deze reacties gelezen, hieronder heb ik een aantal daarvan weergegeven:  

 

“Heel blij dit te horen, ik was al van plan dit aan te kaarten. De inhoud van dit lesmateriaal is erg stuitend 

en zeker niet voor jonge kinderen”.  “Bedankt voor het communiceren!”   

 

“Waarom de docenten niet vertrouwen op dit onderwerp maar wel op alle andere? Door sociale media wordt elke 

discussie zo extreem; jammer dat door gebrek aan nuance een belangrijk onderwerp niet aan bod kan komen. Op 

school is het veilig, weet je dat er naar je kind geluisterd wordt, en er op een niveau wordt gepraat passend bij wat 

speelt in de klas”.  “Jammer dat het niet doorgaat. Het lijkt mij goed dat de kinderen op een respectvolle manier   leren 

over seksualiteit en relaties”.  

 

“Kijk op de website van Lentekriebels en stop met napraten wat een ander vindt! Op de website kun  je lezen hoe het 

lespakket er echt uitziet”.  

 

“Ontzettend jammer dat er geen aandacht aan Lentekriebels besteed wordt. Het hoort gewoon in het jaar-

lijkse lesprogramma net als alle andere vakken.  In veel gezinnen rust er een taboe op door onder andere 

religie, meegaan met populistische meningen of vanuit angst, schaamte en onwetendheid. Daarnaast erg 

zorgelijk dat  sommige jongens al vanaf de lagere schoolleeftijd menen dat het normaal is om meisjes/ 

vrouwen lastig te vallen. Alle media rondom Lentekriebels wordt enorm opgeblazen …..”.  

 

“Als ik de website bekijk dan lijkt het te gaan over omgaan met je emoties, herkennen wat je wel en niet prettig vind 
in de omgang, weerbaarheid, en leren over hoe je eigen lijf werkt en wat er veranderd als je groeit, en seksualiteit. 

Als er iets is dat ik belangrijk vind om te leren in de jonge jaren, dan is het dit wel. Door er een taboe op te zetten 
bereikt men voor zover ik weet het tegenovergestelde van wat men eigenlijk wil. Hopelijk wordt hier de komende 
jaren voldoende aandacht aan besteed”. 

 

Tot zover. 

Uiteraard geven de leerkrachten invulling aan het thema seksualiteit, al dan niet in de Week van de Lentekriebels. 
Het aanbod hoort bij de lessen die de school verzorgt.  Wij hopen dat u de leerkracht van uw kind vertrouwt in het 
maken van de juiste keuzes bij het voorbereiden van deze lessen.   



Belangrijk nieuws 

We hebben contact gehad met de Inspectie voor het basisonderwijs, over het aantal wettelijk voorgeschreven      

lesuren voor de kinderen. Het is de inspectie blijkbaar ter ore gekomen, dat we tijdens de Actiedag  én in de aanloop 

naar deze dag veel lesuren tekort zijn geschoten, die we niet kunnen verantwoorden.        

U zul begrijpen dat ik hiertegen bezwaar heb ingediend, met inachtneming van artikel 1a1, subonderdeel b en de 

artikelen 8 en 10, eerste volzin, vanuit de Wet op de Leerplicht. 

Om geen gevaar te lopen in de aanloop naar de inspectie in Juni wil ik graag alle risico’s vermijden en de verloren 

lesuren inhalen. Dat gaan we doen met een extra lesdag op vrijdag 7 april, gedurende de reguliere lestijden en 

schooltijd. 

We beseffen dat vrijdag een vakantieweekend is, indien u met vakantie bent, vraag ik u een werkgeversverklaring 

als bezwaarschrift  in te dienen, waaruit blijkt dat deze vakantie redelijkerwijs toegekend moet worden. Als u zorgt 

dat u deze verklaring uiterlijk maandag 3 april inlevert op school, dan zorgen wij direct dezelfde dag voor een        

reactie op uw bezwaar. 

Nieuwe leerkrachten 

Wat in het eerste deel van dit schooljaar niet lukte, is nu wel gelukt: we zijn in staat geweest om voor de kleutergroe-

pen een nieuwe leerkracht te benoemen. Haar naam is Yvette Wehnes. Yvette is een bevoegde en ervaren leerkracht, 

die vanaf 2002  op diverse scholen in de Zaanstreek gewerkt heeft. Yvette gaat vanaf 1 mei ons team versterken en 

het is de bedoeling dat zij in de groep van uw kind komt: groep 1-2b. Juf Kirsten gaat dan naar groep 6. 

 

Ook groep 1d hebben de kinderen een nieuwe leerkracht leren kennen: juf Giovanna Kuipers. Giovanna heeft         

ervaring opgedaan als leerkracht op enkele scholen en we zijn blij dat we haar op ons team hebben op kunnen       

nemen. We zijn nog niet in staat geweest om Giovanna te introduceren aan alle ouders, uiteraard is zij wel            

voorgesteld aan de ouders van groep 1d.  Met de komst van de nieuwe juf is er ook een einde gekomen aan de    

werkzaamheden van juf Fabienne, die dit jaar in groep 1d en groep 1-2c extra gewerkt heeft, na het afscheid wat zij 

vorig jaar al heeft meegemaakt.  

 

Deze week hebben we nog twee nieuwe collega’s kunnen benoemen, dat zijn juf Linda Romkes-De Vries en juf      

Hannah Hooyschuur-Zwikker. Beide nieuwe collega’s zullen gaan starten in het team van De Werf, met ingang van 

het nieuwe schooljaar.    

Ik ben blij dat we in de gelegenheid zijn om nieuw personeel te werven en te benoemen voor De Werf, in deze tijd 

van grote lerarentekorten geen gemakkelijke opgave. We zullen in de komende nieuwsbrieven de nieuwe collega’s 

aan u voorstellen.   

     


